
Gospodarzem tegorocznych Dozynek Powiatowych byla Gmina

Ksawerów. Na boisku sportowym w Woli Zaradzynskiej pomimo

zlej aury bawily sie tlumy ksawerowian oraz pabianiczan. Uroczy

stosc swa obecnoscia zaszczycilo wielu zaproszonych gosci wsród

których nalezy wymienic Poslów na Sejm RP Pania Anite Blocho

wiak oraz Pana Stanislawa Olasa, senatora Pana Andrzeja Owczarka,

Pania Jolante Chehninska - Wojewode Lódzkiego oraz Pana Witol

da Stepnia - Wicemarszalka Województwa Lódzkiego a takze wielu

innych zacnych gosci.

Dozynki rozpoczela uroczysta msza sw. w kosciele p.w. Naj-

swietszej Maryi Panny Nieustajacej Pomocy w Woli Zaradzynskiej,

po której uczestnicy przemaszerowali korowodem na boisko sporto

we w Woli Zaradzynskiej, gdzie odbyla sie dalsza czesc uroczysto-

Pani Henryka Spionek oraz Pan Grzegorz Wyczólkowski pelnili

funkcje Starostów Dozynek. Pani Henryka prowadzi z mezem gospo

darstwo rolne o powierzchni 4 hektarów w Woli Zaradzynskiej oraz

w Guzewie, gmina Rzgów. Pan Grzegorz posiada gospodarstwo rol

no-ogrodni~ze o powierzchni 1,5 ha. Wraz z zona zajmuja sie pro

dukcja rolna - produkuja ok. 600 ton pomidorów i ogórków rocznie.

Czesc oficjalna Dozynek Powiatowych rozpoczela sie od wrecze

nia przez Starostów Dozynek chleba dozynkowego Staroscie Powia

tu·Krzysztofowi Haburze oraz Wójtowi Gminy Ksawerów Pani Ma;:;

rii Kopczewskiej. Nastepnie wreczono wience dozynkowe. Obec

nym na uroczystosci poslom, senatorowi, przedstawicielom sluzb

policji i strazy, duchownym, przedstawicielowi kólek rolniczych,

oraz kierownikowi Zamiejscowego Osrodka Dydaktycznego

SGGW wience wreczali czlonkowie Zespolu Piesni i Tanca Szkoly ,

Glównej Handlowej. Pozostali goscie tj. Wojewoda Lódzki Jolanta I

Chelminska, Wicemarszalek Województwa Lódzkiego, Wicepre

zes Wojewódzkiego Funduszu Ochrony SrodowiskJ i Gospodarki

Wodnej, Starosta Powiatu Pabianickiego, Prezydent, Burmistrz

oraz Wójtowie z powiatu pabianickiego otrzymali wience z rak

czlonkin Kól Gospodyn Wiejskich z terenu powiatu pabianickiego.

Czesc artystyczna rozpoczal wystep scholi Jezusowe Promyki. I

Scb~la..9Cl",:~el~lat uswietnia swoimi~:\vi"s!epami wszelkie uroczy- I.. - - ----

sto~ci.ofgafjjzo-wane przez Gmine K:sawerów. '.

Nastepnym punktem programu byl wystep Zespolu Piesni j I

Tanca Szkoly Glównej Handlowej. Artysci rozpoczeli wystep od l '

poloneza "Piekna nasza Polska cala". Nastepnie zaprezentowano

tance lub~lSkie, slaskie, rzeszowskie, spiskie, krakowiaka, kujawia

ka z oberkiem oraz kilka piosenek. Pomimo deszczu w trakcie

wystepu przed scena zgromadzilo sie wiele osób oczarowanych

tancem, spiewem oraz pieknem strojów ludowych.
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Kolejnym punktem programu byly wystepy dzieci i mlodziezy ze Szkoly Podstawowej
w Woli Zaradzynskiej oraz Gimnazjum w Ksawerowie. Dzieci ze Szkoly w Woli Zaradzyn

. skiej prezentowaly sie w utworach muzycznych, tancach oraz recytowaly wiersze. Ostatnim
Ipunktem byl wystep mam dzieci klasy pierwszej. Mamy zatanczyly taniec rodem z dalekiej
I Hiszpanii prezentujac piekne stroje oraz ognisty temperament. Wystep przygotowali Pani
, Graz.yna Siara oraz Pan Pawel Kasznicki.
Mlodziez z Gimnazjum w Ksawerowie zaprezentowala sie w pieciu utworach muzycznych.
Mlodzi artysci przygotowywali sie pod okiem Pani Agnieszki Japlonskiej.

! Wiele energii i dynamiki na scenie pojawilo sie wraz z wystepem zespolu tanecznego
I DYNAMIC BEAT z Konstantynowa Lódzkiego. Zespól juz kilkakrotnie prezentowal sie ..•. d ••••• '. , •

. d' . h ... ' .. h . b k LlIr!lnlt~crQdem,:l"dalekleJ,l:llszpanll"

I po c.zas 1.m.pr.ezorg..a...n..•I.z.ow.an.y..c przez Gmme Ksawerow. ArtyscI tancza hlp- op I rea tJi'.<J'i'c:,;;:./;i:;;:;,,"'p././": /, '.:~~~ •. ~a;;;:',"~ ~ance .. Instrukto~em grupy j~st Miroslaw Be~narkie~i.cz ...
•. .. •.L.A •... w lIcenCjonowany mstruktor tanca sportowego l rekreaCjI ruchowej. Dwukrotny Mistrz PolskI z

roku 2001-2004 w tancu break dance i Wicemistrz Polski w hip-hopie.
Kolejna czescia programu byl przeglad piosenki biesiadnej. Siedem Kól Gospodyn Wiej

skich z terenu powiatu pabianickiego prezentowalo sie w utworach biesiadnych. Za swoje
wystepy Pani otrzymaly upominki.

Po godzinie 20 przyszedl czas na wystep gwiazdy wieczoru - zespolu SKANER. Wocze
kiwaniu na wystep gwiazdy pod scena zgromadzilo sie wiele osób. Laskawa okazala sie takze.
pogoda. Tuz przed rozpoczeciem wystepu przestalo padac. Skaner bawil zgromadzonyc~
swoimi najwiekszym i przebojami "Lato w Kolobrzegu", "American Boy", "Kino, kino",

J

I"Wakacyjny romans" i innymi. Po wystepie artysci rozdawali chetnym autografy.
Zaskoczeniem dla wszystkich zgromadzonych byl nie zapowiadany wczesniej pokaz sztucznych ogni.

IOstatnim punktem programu byl wystep zespolu "Rainbow", który istnieje zaledwie od roku, a ma na swoim koncie liczne wystepy na imprezach okolicznosciowych i plenerowych. Zespól porwal publicznosc do tanca. Zabawa zakonczyla sie o pólnocy.

O dwa nowe sprzety wzbogacil sie SP ZOZ
"Osrodek Zdrowia" w Ksawerowie. W polowie
wrzesnia Gmina Ksawerów reprezentowana przez
Pania-Marie Kopczewska - Wójta .Gminy podpisa
la' umowe na zakup fotela ginekologicznego Ritter
204. Nowe urzadzenie zostalo juz dostarczone do
Osrodka Zdrowia w Ksawerowie. Calkowity koszt

sprzetu wynosi 12600,00 zl. brutto.
]4 pazdziernika br. zostala podpisana umowa na
zakup defibrylatora LifePak 1000. Cena urzadzenia

"wynosi']] 8lB;t6 zl.- brutto-i obejmuje równiez
szkolenie z zakresu obslugi sprzetu.

.~- .- - :, .• C . - '=' - - y"
I Jak Co.!:ORU rra terenie Gminy KsawerówreaIizo~ano program "Wyprawka =

I szkolna". Jest to program rzadowy, którego glównym celem jest wyrównywanie
szans edukacy.inych i wspieranie rozwoju edukacyjnego uczniów przez dofinan
so\vanie zakupu podreczników dla uczniów.
Dotlnansowanie przysluguje na zakup podreczników dla uczniów klas 1-111 szkoly
podsiawowej - dQkwoty 170,00 zl. oraz klasy II gimnazjum - do kwoty 310,00
zl. IV przypadku-nie p.rzekroczeniakryterium doch-odowegow rodzinie. Dodatko·
wo. oez wzgledu iia kryterium dochodowe, dofinansowanie przysluguje uczniom
slabo widzacym, nieslyszacym, z uposledzeniem umyslowym w stopniu lekkim
oraz z niepelnosprawnosciami sprzezonymi.

Dofinansowanie otrzymalo:
. 14 uczniów szkól podstawowych - z uwzglednieniem kryterium dochodowego;
- 2 uczniów szkoly podstawowej - bez kryterium dochodowego -przypadku okre
slone w-ustawie-<rpemocy-spolecznej;
- 10 uczniów gimnazjum - z uwzglednieniem kryterium dochodowego.
Laczna kwota wyplaconego dofinansowania S 820,00 zl.

1. W~rótce dQbiegna konca prace zwi~an~z budowa sieci wodoclagow.ej z prZ)'laczami i sieci kanalizacji sanitarnej z przyka
nalikami w ul. Granicznej w Ksawerowie. Wykonawca prac jest firma P.H.U. "Hydromel" Sp. z o. o. z Sieradza a laczny koszt
inwestycji 523 063,20 zl.

12. Zakonczono procedury przetargowe i wyloniono wykonawce inwestycji polegajacej na budowie sieci wodociagowej z przy
laczami i sieci kanalizacji sanitarnej z przykanalikami w ul. Maly Skret (od ul. Wschodniej do ul. Dlugiej) w Ksawerowie. W
dniu 11.10.2010 r. zostala podpisana umowa z firma REBUD C. Krygier, M. Michalski, W. Remba Sp. j. z Belchatowa. Calko
wity koszt inwestycji wynosi 116 714,06 zl. Prace powinny sie zakonczyc z koncem pazdziernika.

3. W dniu 11.10.2010 r. wszczeto postepowanie przetargowe na wykonanie sieci wodociagowej z przylaczami i sieci kanaliza

lcji sanitarnej z przykanalikami w ul. Klonowej w Ksawerowie. Rozstrzygniecie postepowania zaplanowano na 26 pazdziernika.
'Vyloniony wykonawca bedzie musial zdazyc z realizacja inwestycji do polowy maja 2011 r. ~

14. Konca dobiegla modernizac~a oswietlenia ~.Iiczn~go na t~renie Gminy ~sa~erów .
15. Zakonczono etap wykonam a dokumentacJl projektowej na budowe SIeCIwodOCiagowo-kanalizacyjnej w ul. BednarskIej,

Handlowej i Targowej w Ksawerowie. Calkowity koszt wykonania dokumentacji wynosi 42 700,00 zl.
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Jak co roku w Gminie Ksawerów obchodzono

Dzien Edukacji Narodowej przypadajacy 14 paz- _

d:z;i,emika. Uroc.zys1:.eakilil.,emie z okazji swieta . o~JbyWaly sie juz dzfen wczesniej tj. 13 pazdziernika w1
Gimnazjum w Ksawerowie oraz w Prywatnym Gim

nazjum. Pozostale szkoly swietowaly 14 pazdzierni

ka. Tradycyjnie Dyrektorzy Szkól uhonorowali nie- 'I'

których pracowników przyznajac im Nagrode Dy

rektora. Równiez tradycja jest, ze Wójt Gminy Ksa

werów przyznaje Nagrode Wójta z okazji Dnia Edu

kacji Narodowej. Tym razem za wzorowe zarza

dzanie placówka w oparciu o przepisy prawa oswia

towego, Kodeksu Pracy, Statutu placówki oraz prze

strzeganie dyscypliny finansowej wyróznieni zostali

l'}lll_i Mal~orzata_](operek - D)"rektor Szkoly PodsJ:a.':~__
wowej w Woli Zaradzynskiej oraz Pan Mariusz

Kalowski - Dyrektor Gimnazjum w Ksawerowie.

· Dnia 15.10.2010 r. o godzinie 9.30 rozpoczal sie BAL JESIENI. Ce-

Ilem balu bylo utrwalenie wiadomosci o jesieni, integracja dzieci, a

__-~'Iprzede- wsz~stkim ws~aniala~~~a~a .. Biletem ~stepu na baj byW j~si~n-~~~ ne:pl'l:ebmllle. Tak Wlec "pama]eslen" przywItaly grzyby, -dr2ewa I.rOZ=

- I nclesne zwierzeta, bo wlasnie w takich jesiennych strojach ncrbal stawily

I sie przedszkolaki z obu grup. Pani dyrektor Malgorzata Tokarczyk przy

witala wszystkich zgromadzonych gosci: dzieci, nauczycielki i Pania Jo

lante Godule reprezentujaca Gmine Ksawerów Zabawy bylo co niemiara.

Dzieci wziely udzial w wielu zabawach i konkursach. Wszystkie oczywi-

-scie 'Zwiazane z pora roku panujaca za oknami. Dzieci zostaly obdarQwa

ne zabawkami zasponsorowanymi przez Gmine Ksawerów. Równiez na

balu rozstrzygniety zostal konkurs "Zwierzaki - cudaki", w ramach któ

rego rodzice wraz z dziecmi wykonywali prace z warzyw.

Prace byly tak piekne, ze jury nie mialo mozliwosci wybrac najladniej

szej, dlatego tez wszystkie dzieci i ich rodzice bioracy udzial

-wKonki..ifsle-zostali obdarowani dyplomami inagrodami.-Baru Pan'(Je

I sieni przysporzyl dzieciom wiele radosci, dostarczyl niezapomnianych
I wrazen i z pewnosciajest coroczna tradycja przedszkola.

I ,Piekno tej ziemi sklania mnie do wolania o jej zachowanie dla przyszlych pokolen." Zwracam sie w szczególny sposób do tych, którym poH'icenna zostala odpowiedzialnosc za ten kraj ijego rozwój, aby nie zapomnieli o obowiazku chronienia go przed ekologicznym zniszc:;e
i nicm.' Niech ksztaltuja nade wszystko postawy poszanowania dobra wspólnego, praw natury i zycia' Niech ich wspieraja organizacje, które
I stmviaja sobie za cel obrone dóbr naturalnych!"

I Jan Pawel II, ] 9991
I 8utelki szklane w lesie, w rowie i na skladowisku to widok wcale nierzadki. Czy stac nas na takie marnotrawstwo SUlowca jakim jest I

I stluClka szklana? Odpowiedz jest prosta - nie!

I Szklo praktycznie nie ulega rozpadowi, setki a moze tysiace lat bedzie zalegac w naszym otoczeniu, jesli nie trafi do recyklingu, Stluczka

I szklana jest wartosciowym surowcem nadajacym sie do wielokrotnego przetwarzania, Powtórne wykorzystanie niepotrzebnych butelek. czysloikÓw w procesie wytwarzania nowych wyrobów szklanych ma uzasadnienie ekologiczne, technologiczne i ekonomiczne.

l, Korzysci ekologiczne wynikaja z odzyskiwania bezuzytecznych opakowan szklanych. Selektywna zbiórka szkla., przyczyni sie do zmniejszt> .nia liczby porzuconych butelek w otaczajacym nas srodowisku, zmniejszy sie równiez ich ilosc na skladowiskach odpadów, Dodatkowe ko-I

l rzysci ekologiczne wynikajace z zastosowania stluczki szklanej, jako surowca w procesie topienia szkla to znaczace zmniejszenie ilosci emito-II wanych zanieczyszczen do srodowiska,

II Z punktu widzenia techn?log,icznego, do?atek stl~c~ki do ,wsadu jest bardzo pozad~ny !moze ?rze~raczac nawe~ 5?%, Wlasciwie oczyszc~onastluczka szklana, odpowIednIo rozdrobnIona tOpI Sie w nIzszych temperaturach anIzelI surowIec pIerwotny, dZIeki czemu tworzy SIe szybCieJ
Iniz pozostale skladniki faze ciekla, co znacznie przyspiesza przygotowanie produktu do wytwarzania wyrobów ze szkla,

,V punktu widzenia ekonomicznego udzial stluczki w procesie produkcji szkla., pozwala na znaczne obnizenie zuzycia energii cieplnej nawet

I do 30% w stosunku d~ produkcji z surowcó,,: pierwotnych, Przyjmuje sie: ze jede~ kilogram stluczki szklanej zastepuje 1,2 kg surowców po
I trzebnych do produkCji szkla. ZapotrzebowanIe hut na stluczke szklana, WielokrotnIe przewyzsza obecne dostawy,

I Zwiekszenie ilosci przekazywanych opakowan szklanych do hut, bedzie mozliwe, jesli swiadomi za srodowisko, odpowiemy

I "tak" - segregowaniu odpadów juz"u zródla:' ich powstawania,

I W selektywnej zbiórce szkla, poza iloscia, istotna sprawa jest równiez jakosc gromadzonego surowca, Do pojemników na szldo, powinny tra
· fic czyste butelki, sloiki bez nakretek i przykrywek metalowych,

I "l,V dobie rosnacej konsumpcji i co za tym idzie powiekszania sie ilosci produkowanych odpadów, sukcesywnie zwiekszane sa wymogi wyni
I kajace z dyrektyw Unii Europejskiej i prawa polskiego w zakresie gospodarki odpadami, Dotycza one glównie ograniczania ilosci skladowa

'II ny:h po.szcz.egórn~ch gr~p odpadÓW.na skladowis~ach. M.echanlzme~ ograniczaja~ym, jest wzro.st. ceii- za ich skladowanie. WY~10~1p~awnenaKladaja mIedzy mnyml wzrost pozIOmu odzysku I recyklmgu odpadow opakowamowych. SklanlaJa kazdego z nas, do zastanowlema SIe nad.

I tym jak nalezy postepowac, by maksymalnie segregowac odpady w kazdym gospodarstwie domowym. Wychodzac naprzeciw stawianym wy-I
maganiom srodowiskowym, spólka EKO-REGION wprowadza program selektywnej zbiórki opakowan szklanych "u zródla" powstawania od
padów szklanych, Pojemniki beda sukcesywnie dostarczane do gospodarstw domowych posiadajacych aktualna umowe na odbiór odpadów
komunalnych. Kazdy pojemnik zawiera dodatkowo maly koszyczek za zuzyte baterie, które sa odpadem niebezpiecznym. Odbiór opakowan
szklanych i baterii odbywac sie bedzie bezplatnie, jeden raz na kwartal zgodnie z harmonogramem.

· Przyjemnie jest zyc w czystym otoczeniu. Zadbajmy wiec o nasze posesje o miejsca., w których odpoczywamy, bowiem troska o srodowisko i

Ijest pilna potrzeba imoralnym obowiazkiem kazdego z nas. I- Anna Szafran- EKG-REGION Belchatów

l
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Godziny pracy kasy
Gminnej Jednostki Wod-Kan Ksawerów

Poniedzialek 9.00 -- 17.00
Wtorek -Czwartek 9.00 - 13.00

;
URZAD GMINY II

KSAWERÓW


